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Socia ldemokraterna 

Läkarinsatser vid särskilda boenden 
Fråga till Lars-Erik Olofsson (KD), inskickad 210210 

Vid Hälso- och sjukvårdsnämnden 2101 20 behandlades ett initiativärende från 
Socialdemokraterna angående den medicinska äldrevården på särskilda boenden. I 
initiativärendet yrkade Socialdemokraterna på att den regiondrivna primätvården 
snarast skulle vidta de åtgärder som identifierats i regionens svar på IVOs tillsyn. 
Detta innefattar bland annat att öka avsatt läkartid för insatser vid särskilda 
boenden. 

Initiativet bifölls av nämnden. 

Med bakgrund av detta är min fråga: 

Hur fortskrider arbetet med att implementera åtgärderna i den regiondrivna 
primärvården? 

David Adervall (S) 


